瀚纳仕作为全球领先的专业招聘集团，现与迪拜顶尖的战略咨询公司Falcon and Associates合作，为其迪拜商业实习项目招募优秀中国毕业生。此项目是基于迪拜以及阿联酋副总统兼总理、迪拜酋长穆罕默德∙本∙拉希德∙阿勒马克图姆殿下及其父辈的愿景所建立，实习生将有机会接触来自迪拜、阿联酋、以及世界各地颇具影响力的商业精英和思想领袖

迪拜商业实习
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关于迪拜商业实习
迪拜商业实习项目旨在为中国高校毕业生提供独一无二的、结合了迪拜顶尖企业实习的管理培训机会。
实习生将学习阿拉伯地区的商业运作，并对迪拜以及阿联酋副总统兼总理、迪拜酋长穆罕默德∙本∙拉希德∙阿勒马克图姆殿下及其父辈的愿景有进一步了解。迪拜在短短四十年间由小渔村发展成如今欣欣向荣的大都市，演绎了真实的成功故事。
这一由猎鹰国际运作并提供全额资助的实习项目为期十个月，结合了课堂学习和商业实习。实习生将在中国优秀毕业生中选拔。
项目安排
迪拜商业实习项目的设计围绕三个通向成功的基本要素：商业经验、管理培训及文化理解。
商业实习
实习生将在一家迪拜本土的全球知名企业完成实习，这些企业主要来自于贸易、旅游、金融及物流等迪拜经济的支柱产业，实习中获得的宝贵经验将增强实习生在国际商业环境中运作的能力。
管理培训
课堂进行的管理培训是本项目不可分离的一部分，它将实践经验与课堂学习相结合，使实习生更加了解经商之道，以及理解如何在中东北非和南亚地区进行商业活动。
文化理解
迪拜商业实习项目提供了特殊的机会，真正了解迪拜社会文化的内涵，并培养在不同的文化背景下的沟通能力。实习生更有机会接触来自迪拜、阿联酋、以及世界各地颇具影响力的商业精英和思想领袖。
哪些人可以申请？
迪拜商业实习项目招收应届或拥有三年以下工作经验的中国高校毕业生，申请者应熟练掌握英语口语及写作。对国际化商业环境充满好奇并善于思考的申请者优先。
如何申请
项目具体介绍链接如下：http://www.dubaibusinessinternships.org/cn/about
申请链接如下：http://www.hays.cn/general-content/HAYS_234388CN?ver=d
如有相关问题，请致电或email招聘顾问Cecilia Liu获取更多讯息。
电话：021-23229733  Email: Cecilia.liu@hays.cn
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Falcon and Associates-Dubai Business Internship
Hays, recruiting experts worldwide,  is on behalf of Falcon and Associates, a strategic advisory company in Dubai, to recruit top Chinese graduates for the Dubai Business Internship.  This is an elite program initiated through the vision of His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, United Arab Emirates Vice President and Prime Minister and Ruler of Dubai.
 
DUBAI BUSINESS INTERNSHIPS
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About
The Dubai Business Internship programme targets university graduates from China to offer them a unique opportunity of management training combined with placements in Dubai’s leading corporations.
Programme participants learn how to do business in the region and graduate with a knowledge of Dubai, and of the vision of His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, United Arab Emirates Vice President and Prime Minister and Ruler of Dubai, and his father before him. A true success story, Dubai has transformed from a small fishing village into a thriving commercial metropolis in just four decades.
The 10 month fully funded academic and business internship programme, delivered by Falcon and Associates, will be offered to a select group of Chinese graduates.
 
Programme Structure
Dubai Business Internships has been designed around three fundamental pillars for success: business experience, management training and cultural understanding.
Business Internship
Participants will complete an internship with one of the emirate’s home-grown global leaders in a sector central to its economy, including trade, tourism, finance and logistics. The invaluable experience will provide participants with an understanding of how to operate within an international business environment.
Management Training
Management training is an integral aspect of the programme. Combining practical experience with learning and development modules will provide participants with a better understanding and knowledge of fundamental business concepts and doing business in the Middle East, North Africa and South Asia region.
Cultural Understanding
A Dubai Business Internship offers a unique opportunity to gain a privileged insight into Dubai’s cultural communities and to develop cross-cultural communication skills. Participants will have access to influential business leaders and opinion formers from across Dubai, the UAE and the rest of the world.
Who should apply?
Dubai Business Internships is open to recent university graduates from China, as well as those with up to three years’ working experience. Proficiency in both verbal and written English is required. A keen interest in international business combined with a curious and inquiring mind is preferred.
How to apply?
To looking for more detailed information, please click the following link:
http://www.dubaibusinessinternships.org/cn/about

To apply to this internship, please apply through this following link:
 http://www.hays.cn/general-content/HAYS_234388CN?ver=d

To contact for further details, please call Cecilia Liu on +86 21 2322 9733 or email cecilia.liu@hays.cn directly. 

image1.jpeg
DUBAI BUSINESS INTERNSHIPS




image2.jpeg




